
”Aș vrea să menționez un proiect de suflet. În campania electorală am avut o întâlnire cu 

comunitatea armânească, din care fac și eu parte, cu comunitatea macedonească așa cum 

știu cetățenii, iar solicitarea șefilor acestei comunități, capilor comunității, a fost pentru 

noua administrație un teren pentru ca această comunitate să construiască, cu bani proprii, 

cu fonduri proprii, o biserică. Ne-am hotărât să adoptăm în cel mai scurt timp, întâi să 

indentificăm terenul, să adoptăm această măsură, dar să încercăm să alocăm acest teren în 

Piața Ovidiu. La acest moment știți foarte bine că Constanța beneficiază de un octogon 

confesional (...) Dacă facem acest pas, alocăm terenul pentru o biserică, deci impact bugetar 

minim, primăria nu cheltuie nimic, doar alocă un teren, pune în folosință un teren pe care 

această comunitate va construi cu fonduri proprii această biserică. Dacă reușim să o alocăm 

tot în Piața Ovidiu vom crea deja un nonagonconfesional. O biserică care să aparțină de 

BOR, cu preoți armâni. Comunitatea armânească își dorește o slujbă armânească. Acești 

capi ai comunității armânești, când au venit cu această solicitare au avut în prealabil 

aprobarea sau binecuvântarea Arhiepiscopiei Tomisului. Să știți că nu au cerut doar așa să 

cerem să avem, nu”, a declarat Stere Hira în emisiunea de la Dobrogea TV.  


